
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER KRANJ     P O T R J E N 
Tomšičeva 21, 4000 Kranj 
tel. 04/ 2022 141 
 
Datum: 25. 1. 2023 

 

 

      

 

     Z A P I S N I K 
 

 
 
2. seja sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je potekala 25. 1. 2023 s pričetkom ob 18. 
uri. 
 
 
PRISOTNI: Anže Šinkovec, Ana Černe, Urša Erjavc, dr. Aleksander Pavšlar, Manca Pogačar in  
                   Daša Zupan – 6 članov                
 
ODSOTNI: Stanka Prezelj – 1 članica 
 
DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 1. seje sveta KS Center; 

2. Potrditev zapisnika 1. dopisne seje sveta KS Center; 

3. Potrditev sklepa za porabo proračunskih sredstev iz 1. odstavka 8. člena Odloka o 
kriterijih in merilih za financiranje krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj za obnovo 
Plečnikovega stopnišča; 

4. Obravnava inventurnega elaborata in sprejem sklepa o odpravi popisnih razlik; 

5. Sprejem zaključnega računa za leto 2022; 

6. Sejnine 

7. Predlog rebalansa proračuna za leto 2023 

8. Obravnava predloga sprememb Odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in cen 
parkirnin; 

9. Poročilo predsednika KS; 

10. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
 

1. POTRDITEV ZAPISNIKA 1. SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP: Dnevni red 1. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 



 

 

  

2. POTRDITEV ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE SVETA KS CENTER 

SKLEP: Dnevni red 1. dopisne seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

3. POTRDITEV SKLEPA ZA PORABO PRORAČUNSKIH SREDSTEV IZ 1. ODSTAVKA 8. ČLENA 
ODLOKA O KRITERIJIH IN MERILIH ZA FINANCIRANJE KRAJEVNIH SKUPNOSTI V MESTNI 
OBČINI KRANJ ZA OBNOVO PLEČNIKOVEGA STOPNIŠČA 

Predsednik predlaga, da se sredstva tudi v letu 2023 namenijo za dokončanje obnove 
Plečnikovega stopnišča.  

Članica sprašuje ali se bo obnovilo samo stopnišče ali tudi pripadajoči asfalt.  

Aleksander Pavšlar pove, da zadevo potrebno odpreti in preveriti kaj je potrebno postoriti, saj 
je zadeva v zelo slabem stanju. 

Predsednik pojasni, da bo obnova dražja, kot je namenjenih sredstev, pomembno je, da se 
obnova prične. V pogovoru z MOK bo poskušal doseči, da obnovo, kot Plečnikovo dediščino, 
financira MOK. 

Na podlagi predloga o morebitnem črpanju Evropskih sredstev predsednik pove, da bo o tem 
govoril z MOK. 

 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Center – Kranj nameni proračunska sredstva, iz 1. odstavka 8. 
člena Odloka o kriterijih in merilih za financiranje krajevnih skupnosti v Mestni občini Kranj, za 
obnovo Plečnikovega stopnišča. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

4. OBRAVNAVA INVENTURNEGA ELABORATA ZA LETO 2022 IN SPREJEM SKLEPA O 
ODPRAVI POPISNIH RAZLIK 

Inventurna komisija je ugotovila, da ni bilo presežkov niti primanjkljajev osnovnih sredstev. 
Inventurna komisija ni izločila nobenega osnovnega sredstva.  

SKLEP: Potrdi se inventurni elaborat za leto 2022 in sprejme se sklep o popisu sredstev. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

5. SPREJEM  ZAKLJUČNEGA  RAČUNA  ZA  LETO  2022 

Pred glasovanjem predsednik prisotne člane vpraša ali ima kdo kakšno vprašanje glede 
zaključnega računa za leto 2022. Pove, da so aktivnosti potekale po planu, razen druženje 80- 
letnikov, ki ni bilo realizirano, saj KS Center ne more pridobiti ažuriranih podatkov vseh 
prebivalcev, ki so dopolnili 80 let in več.  



 

 

Daša Zupan predlaga, da se organizira druženje za otroke, na kar predsednik opomni, da je 
tudi te podatke nemogoče pridobiti. 

Daša Zupan pripomni, da se oglaševanje lahko izvede preko medijev, kot je Facebook in drugi. 

Predsednik predlaga, da člani sveta razmislijo na kakšen način bo v naprej potekala 
komunikacija s krajani KS Center. 

 

SKLEP: Potrdi se zaključni račun za leto 2022. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

6. SEJNINE 

 

Predsednik predlaga, da se sredstva namenjena odpovedanim sejninam prenesejo za namen 
izdaje glasila.  

Ana Černe sprašuje, do kdaj se je potrebno odločiti o porabi teh sredstev. 

Predsednik pove, da se ta sredstva lahko kasneje ponovno prerazporedi na drugo proračunsko 
postavko. 

Ana Černe sprašuje, kdo bere glasilo KS. Predsednik odgovarja, da tega ni mogoče vedeti, da 
pa del populacije to glasilo zagotovo bere. Daša Zupan meni, da ga berejo samo starostniki, 
drugi prebivalci pa ne. 

Predsednik pove, da bo svet KS v nadaljevanju še razpravljal o načinih komunikacije s krajani, 
vključno s smiselnostjo tiskanega glasila. Trenutno se za komunikacijo s krajani uporablja tudi 
Facebook in spletno mesto. 

 

SKLEP:  Za leto 2023 se članom Sveta Krajevne skupnosti Center nagrade za udeležbo 

in opravljeno delo na seji sveta krajevne skupnosti ne izplačujejo. Mestni občini Kranj 

se predlaga prerazporeditev finančnih sredstev znotraj finančnega načrta krajevne 

skupnosti za leto 2023, predvidenih za nagrade, na postavko 500205 Materialni stroški 

in storitve in podkonto 402003 Založniške in tiskarske storitve ter stroški fotokopiranja. 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

7. PREDLOG  REBALANSA  PRORAČUNA  ZA  LETO  2023 

 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Center se je seznanil s predlogom rebalansa za leto 2023 in ga 
potrjuje.  



 

 

SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

8. OBRAVNAVA PREDLOGA SPREMEMB ODREDBE O DOLOČITVI OBMOČIJ PARKIRANJA, 
TAKS IN CEN PARKIRNIN 

Predsednik  pove, da se pripravlja sprememba cen dovolilnic in da so na občini že imeli na to 
temo sestanek. 
 

Predsednik pove, da se ne strinja s takim zvišanjem cen dovolilnic, kot ga predlaga kabinet 
župana mestnemu svetu. 

 

Dašo Zupan zanima razlog za zvišanje cen. 
 

Predsednik pove, da ima MOK po informacijah g. Čehovina velike stroške z vzdrževanjem 
tlakov. Predsednik meni, da je bila izvedba slaba, sedaj pa so povečani stroški vzdrževanja, ki 
pa se jih ne sme prenesti na krajane. Pove, da je podžupanu predlagal največ 10% zvišanje, 
kot so zvišani življenjski stroški in se tako podžupan, kot župan ne strinjata z drastično 
podražitvijo dovolilnic. Nasprotuje tudi plačljivosti prve dovolilnice, saj je bilo z bivšim 
županom dogovorjeno, da bodo krajani lahko brezplačno prišli z avtom do svojih domov. 
 

Ana Černe pove, da naj svet KS vztraja, da je prva dovolilnica brezplačna in da bo takšno 
mnenje zagovarjala tudi na mestnem svetu. 
 

Predsednik se zavzema, da se v skladu z odlokom, prepreči, da je v mestu istočasno več vozil, 
kot je z dovolilnico dovoljeno. Pove tudi, da se tisti, ki imajo zasebna parkirišča ne odločajo za 
prevoznice, ker se z njimi ne morejo ustaviti pred vhodom v hišo in razložiti avtomobila, 
ampak se z njimi lahko zgolj pripeljejo do zasebnega parkirnega mesta. 
 

Ana Černe bi se zavzemala za zmanjšanje števila dovolilnic. 
 

Predsednik pove, da ima zagotovilo občine, da bo KS vključena v spremembe ureditve 
prometa. Nasprotuje tudi predlogu občine, da se za dovolilnice dostavna vozila do 3,5t 
zaračuna 30 eur, do sedaj je bilo le to brezplačno. Je pa mnenja, da občina namerava 
postopoma ukinjati promet v starem delu mesta. 
 

Aleksander Pavšlar sprašuje kaj imajo namen narediti s prevoznicami za izredne prevoze? 

Predsednik pove, da naj vi se razlikovale med investitorji in stanovalci, da pa še ni 
oblikovanega dokončnega predloga s strani občine. 
 

Predsednik se strinja z Aninim predlogom in predlaga naslednji sklep: 
 

SKLEP: Svet Krajevne skupnosti Center se je na svoji 2. seji seznanil s predlaganimi 
spremembami Odredbe o določitvi območij parkiranja, taks in cen parkirni. Svet Krajevne 
skupnosti Center se ne strinja s predlagano uvedbo takse za dovolilnico za 1. vozilo na 
stanovanjsko enoto in predlagano uvedbo takse za Dovolilnico za opravljanje dostave v času 
med 6. in 10. uro za vozila do 3,5t. Mnenje Sveta Krajevne skupnosti Center je, da morata 
navedeni dovolilnici ostati brezplačni. 



 

 

 
SPREJETO: (6 prisotnih: 6 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH) 

 

9. POROČILO PREDSEDNIKA KS 

Prireditveni prostor v starem  delu mesta: 

Predsednik pove, da je prejel dve pritožbi krajanov, in sicer ena pritožba na KS Center in ena 
na občino. O tem sta že govorila z direktorjem Zavoda za turizem, ki meni, da je prireditveni 
prostor zaradi kulise najboljši, kar pa za stanovalce ni sprejemljivo, zato bo potrebno uskladiti 
interese. 

Aleksander Pavšlar pove, da so do njega prišle še ustne pritožbe, tudi s Tavčarjeve ulice, in 
sicer, da je bilo ekstremno glasno in da so organizatorji pretiravali, ter da so mnenja, naj se 
prireditve s takim hrupom odvijajo drugje. Povedal je tudi, da so pred časom merili hrup in so 
občutno presegali 75 decibelov in to celo po 22 uri. 

Predsednik pove, da bo na to temo imel sestanek in da so člani vabljeni, da se ga tudi 
udeležijo. 

Daša Zupan je mnenja, da je prav, da so prireditve v mestu in jih ne smejo dati ven, saj le te 
privabljajo ljudi v mesto. 

 

Informativna tabla KS Center 

Predsednik pove, da občina ni podprla predloga za namestitev table KS na fasado Kovačnice. 

Aleksaner Pavšlar meni, da je Kovačnica občinska stavba in ne ve zakaj se s tem predlogom ne 
strinjajo. 

 

Prešernovo gledališče 

Prešernovo gledališče je izrazilo željo za dostavno parkirno mesto, predsednik temu 
nasprotuje, ker že imajo prostor za dostavo in da s kombiji tako ali tako ne smejo parkirati v 
mestnem jedru. 

 

Osvetlitev starega dela mestnega jedra  

V letošnjem letu naj bi se zaključila prenova osvetlitve pomembnih stavb. Do sedaj so bile 
različne barve svetil, zdaj naj bi to poenotili. 

 

Ozelenitev  mesta 

Ozelenitev mestnega jedra znižuje temperaturo, predlog je drevored čez Glavni trg. Potrebno 
je razmisliti, katera drevesa in kako jih zasaditi, da ne bodo ovirala gibanja in zastirala pogleda 
iz nadstropij hiš. 



 

 

 

Suhijeva  hiša 

Potekajo pogovori za odkup Suhijeva hiše, pogajanja je prevzel župan, hišo naj bi napolnili z 
zanimivimi vsebinami. 

Aleksander Pavšlar predlaga, da je v Suhijevi hiši pisarna za izdajo dovolilnic, pošta, komunalna 
pisarna in druge uporabne vsebine. 

 

10. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 

 Ano Černe zanima ali so bila sredstva pri prvem participativnem proračunu porabljena 
v celoti. Daša Zupan predlaga vpogled v porabo sredstev. Predsednik pove, da bo 
preveril na občini. 

 Ana Černe predlaga, da se prestavi pitnik na Pungartu. Urša Erjavc sicer podpira idejo 
o prestavitvi pitnika, a opozarja, da to ni majhen poseg. Predsednik pove, da 
predstavitev ne bi predstavljala večjega stroška. 

 Ana Černe opozori na problematiko zvonjena cerkvenih zvonov. Aleksander Pavšlar 
pove, da je na to temo že bil pri župniku, a da je bil sestanek neuspešen. Predlagano 
pa je bilo tudi že, da se organizira peticija, ki pa se potem ni realizirala. Daša Zupan 
predlaga, da bi se mogla jakost zvoka zvonjenja prilagoditi, kot predlaga Škofovska 
konferenca. 

 
Seja zaključena ob 19:55. 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                                Anže Šinkovec 
 
 
 
 
 


